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  اقتصاد کیش - نماینده مردم اصفهان 
در مجلس با بیان اینکه مناطق آزاد هم اکنون 
وبال گردن کشــور شــده اند، گفت: عده ای 
ســال گذشته به نام اقتصاد مقاومتی و امسال 
به نام جهش تولیــد به دنبال افزایش مناطق 

آزاد هستند. 
حســن کامران نماینده مردم اصفهان 
در مجلس شــورای اسلامی در جلسه علنی 
و در مخالفت با لایحه توسعه محدوده منطقه 
آزاد تجاری ـ صنعتی انزلی اظهار داشــت: از 
سال 71 تاکنون مناطق آزاد وبال گردن کشور 
شــده اند. این در حالی است که منطقه آزاد 
سنگاپور 327 کیلومتر و منطقه آزاد تیان جین 

چین یک کیلومتر است.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: باید در کشورمان آمایشی 
فکر کرده و آمایشی اقدام کنیم. ضمن این که نباید میزان مساحت مناطق آزاد مهم باشد، بلکه 

بهره وری آن مهم است.
وی با بیان این که مکان یابی برخی مناطق آزاد غلط است و نباید عده ای به دنبال توسعه 
مســاحت مناطق آزاد باشند و طرح و لایحه به مجلس بیاورند، افزود: عده ای به دنبال افزایش 

وسعت مناطق آزاد هستند و می خواهند زمین های مردم را           تصاحب کنند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس خاطرنشان کرد: ایجاد اشتغال، ایجاد ارز، رعایت شرایط 
میزبان، افزایش تولید، صادرات محصولات از شرایط مناطق آزاد است و این موضوعات باید 

برای همگان مهم باشد.
وی گفت: متأسفانه عده ای سال گذشته به نام اقتصاد مقاومتی و امسال هم به نام جهش 

تولید به دنبال افزایش مناطق آزاد در کشورمان هستند.
کامران افزود: اســتراتژی فعلی مناطق آزاد واردات است، در حالی که باید رونق تولید و 

صادرات محور اصلی باشد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش :

 ۱۰ هزار میلیارد تومان پروژه نیمه تمام 
در کیش  فعال شده است 

مدیرعامل منطقه آزاد کیش تاکید کرد:  معتقدم امروز 
منطقه آزاد کیش علاوه بر حل مشکلات خود باید بتواند 
به بخشی از مشکلات کشور را هم حل کند و اتفاقا در یک 
سال گذشته در حوزه های مختلف همین نگاه و رویکرد 
را دنبال کرده ایم و در برنامه های توســعه ای همواره تمام 

اسناد بالادستی را در نظر داشته ایم.
وی با بیان اینکه برنامه های توسعه ای در منطقه آزاد 
کیش معمولا سه ساله تدوین می شود گفت:  امسال در سال 
دوم اجرای برنامه های توســعه ای در این منطقه هستیم و 
بر اســاس آن استراتژی هایی را تعریف کرده ایم که ملزم 

به اجرای آن هستیم.
مظفری با بیان انکه اولویت برنامه ما در کیش اقتصاد 

اســت، گفت:  زمانی که مدیریــت منطقه آزاد کیش را بر 
عهده گرفتم شرایط اقتصادی سختی در جزیره در منطقه 
حاکــم بود بنابراین باید بــه لحاظ مالی منطقه را توانمند 
می کردیم تا بخش خصوصی هم حس کند یک ســازمان 

مقتدر در کنار آن حضور دارد.
دکتر مظفری با تاکید بر اینکه ســال گذشــته سال 
توانمندی اقتصادی در منطقه آزاد کیش بوده گفت:  برای 
ســال 99 منطبق با دستور رهبری سیاست های متعددی 
برای تحقق شــعار جهش تولید داریــم که مهمترین آن 

احیای پروژه های نیمه کاره است.
وی با بیان اینکه فعال ســازی پروژه ای نیمه کاره از 
سال گذشته آغاز شد، گفت: فعال سازی پروژه های نیمه 

تمــام با مدیریت بخش دولتــی در اولویت برنامه کاری 
سازمان منطقه آزاد کیش بوده و توانستیم 11 پروژه بسیار 

مهم نیمه کاره را فعال سازی کنیم.
وی بــا بیان اینکــه دوره معطلی ایــن پروژه های 
نیمه کاره بین 2 تا 15 ســال قبل بوده است گفت: عموما 
ایــن پروژه ها یک طــرف مردمی داشــته بنابراین ما با 
ســرمایه گذاری های مردمی در این پروژه های نیمه تمام 
مواجه بودیم که باید هر چه زودتر سرمایه خفته مردم در 

این پروژه ها را احیا می کردیم.
دکتر مظفــری ادامه داد: یکی دیگر از مشــکلات 
بســیار جدی موجود در منطقــه آزاد کیش عدم صدور 
پایــان کار برای پروژه ها بود از ایــن رو 11 هزار و 500 
پایان کار را فقط در سال گذشته صادر کردیم که به دنبال 
آن اســناد زیادی هم صادر شــد. وی با اشــاره به جذب 
سرمایه گذاری در منطقه آزاد کیش در سال گذشته گفت: 
میزان سرمایه گذاری جذب شده در منطقه 1355 میلیارد 
تومان بود که نسبت به سال گذشته افزایش 500 درصدی 

به همراه داشت.
وی همچنین درباره ارزش ریالی پروژه  های عمرانی 
در این منطقه گفت: در ســال گذشــته ارزش پروژه های 
عمرانــی 25 هزار میلیارد تومان بوده که حداقل 10 هزار 
میلیارد تومان آ ن متعلق به 11 پروژه نیمه کاره فعال شــده 

بوده است.
وی همچنین با اشاره به انتشار برخی از اخبار مبنی 
بر واگذاری اراضی کیش به کشورهای خارجی از جمله 
چینی هــا اظهار کرد: هیــچ مذاکره و صحبتی در این باره 
انجام نشــده و هیچ سندی هم درباره این موضوع وجود 
ندارد. این اخبار توسط یک سایت سلطنت طلب در خارج 
از کشــور تولید و به صورت مرتب بازنشــر شــده که با 
همکاری پلیس فتا توانستیم این سایت را شناسایی کنیم.

   اقتصاد کیش - مدیرعامل منطقه آزاد کیش با بیان اینکه کیش پاره ای از کشــور اســت و در طول تمام دولت ها در این منطقه 
سرمایه گذاری انجام شده است گفت: جزیره کیش پتانسیل بالایی برای جذب سرمایه گذاری ها داشته است و به هر حال در تمام دوران 

شرایط برای رشد و توسعه منطقه آزاد کیش فراهم شده است.

نماینده مجلس شورای اسلامی ؛

فلسفه ایجاد مناطق آزاد در کشور 
افزایش تولید برای صادرات است

  اقتصاد کیش -  نماینده مردم لنگرود 
در مجلس گفت: فلســفه ایجاد مناطق آزاد 
در کشــورمان برای افزایش تولید به منظور 
صادرات اســت، به همین دلیل منطقه آزاد 
انزلی نقش ویژه بــرای مراودات تجاری با 

اوراسیا دارد. 
مهــرداد لاهوتی نماینده مردم لنگرود 
در مجلس شورای اسلامی دیروز )سه شنبه 
16 اردیبهشت( در جلسه علنی و در موافقت 
با لایحه توسعه محدوده منطقه آزاد تجاری 
ـ صنعتی انزلی اظهار داشــت: فلسفه ایجاد 
مناطق آزاد در کشورمان برای افزایش تولید 

است.
وی افزود: سرزمین های مناطق آزاد باید شرایط را           برای صادرات و واردات فراهم کنند 
به همین دلیل باید تلاش کنیم تولید کنندگان را           به آن مناطق برده و معافیت های لازم را           به آنها 

بدهیم تا بتوانند محصولاتشان را           صادر کنند.
نماینده مردم لنگرود در مجلس تصریح کرد: منطقه آزاد انزلی 20 سال پیش در وسعت 

8 هزار هکتار ایجاد شده است که باید 2 هزار هکتار به آن افزوده شود.
لاهوتی خاطرنشان کرد: بخش صنعتی منطقه آزاد انزلی در 61 هکتار واقع است در حالی 

که باید این منطقه برای مراودات بازرگانی و تجاری با اوراسیا نقشی ویژه ایفا کند.

 اقتصاد کیش - معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 12 واحد صنفی 
در اســتان به دلیل رعایت نکردن موازین بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی در مدت دو روز 

گذشته تعطیل شد. 
دکتر محمود حســین پور اظهار داشــت: واحدهای صنفی تعطیل شده شامل سه مورد 
ســوپرمارکت، دو مورد میوه فروشــی، یک کارگاه نان فانتزی، یک مورد هایپرمارکت، یک 
خواربارفروشــی، یک مرغ فروشــی، یک تعمیرگاه خودرو، یک اگزوزسازی و یک رادیاتور 

سازی است.
وی خاطرنشان کرد: از پنجم اردیبهشت ماه و با تشدید نظارت بر واحدهای صنفی، یک 
هزار و 688 مورد بازرسی توسط 112 تیم نظارتی از واحدهای صنفی هرمزگان انجام شده است.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان تصریح کرد: در مدت ۴8 ساعت گذشته 

۴62 مورد اخطار برای واحدهای صنفی متخلف در استان صادر شده است.
دکتر حسین پور با تاکید بر اینکه هر شهروند می تواند یک ناظر باشد، گفت: از شهروندان 
خواستاریم تا مراتب تخلف اصناف را با تماس با سامانه 190 اطلاع دهند تا در اولین فرصت 

بازرسان بهداشتی در محل حاضر و با متخلفان برخورد شود.
کرونا ویروسی است که گستردگی شیوع آن بسیار وسیع است و از جمله راه های انتقال 

آن عطسه و سرفه و دست دادن و روبوسی است.
 پزشــکان توصیه می کنند علاوه بر پرهیز از دســت دادن و روبوسی و حضور نیافتن در 
مراکز عمومی، مردم به هنگام عطسه جلوی بینی خود را با دستمال بگیرند و یا برای مهار آن از 

آرنج خود استفاده کنند.

رعایت نکردن فاصله گذاری اجتماعی 
۱۲ واحد صنفی در هرمزگان

 را تعطیل کرد

قاضی پور نماینده ارومیه در مجلس: 

توسعه مناطق آزاد عملا اتفاق 
نیفتاده است

  اقتصاد کیــش -  نماینده ارومیه در 
مجلس در مخالفت با لایحه توسعه محدوده 
منطقــه آزاد تجاری- صنعتــی انزلی گفت: 
ایجاد منطقه آزاد برای جذب سرمایه گذاری 
خارجی ایجاد تولید و اشــتغال زایی بوده در 

حالی که در عمل این اتفاق نیفتاده است. 
نادر قاضی پــور در مخالفت با لایحه 
توسعه منطقه آزاد انزلی گفت: مناطق آزاد را 
دایر کردیم تا سرمایه گذاری خارجی جذب 
و ایجاد اشتغال تولید انجام شود و صادارت 

توسعه یابد اما در عمل اینطور نیست.
وی افزود: متاســفانه این منطقه بدون 
اذن و اختیــار مجلس ارضی کشــاورزی و 
شــالیکاری را ویلاسازی کرده اند؛ مخالفت من بر این است که چرا بدون اذن مجلس و بدون 
آوردن نقشه قبلی این کار انجام شده است؛ دیوان محاسبات و دیوان عدالت اداری هم حکم 

داده اند ما با این کار این حکم را می خواهیم نسخ کنیم
قاضی پور ادامه داد: مدیرانی که این کار را کرده اند تخلف کرده اند، باید با مدیران متخلف 
برخورد شود که با چه اجازه ای بدون مجوز از وزارت جهادکشاورزی اراضی را تبدیل به ویلا 
کرده اند و آن را به افراد خاص فروخته اند؛ در اینجا رانت خواری به وجود آمده است، ما باید 
از کشاورزان و شالیکاران رشت و بندر انزلی حمایت کنیم و با ویلا سازی برای افراد خاص 

آنها را از رزق انداخته اند.
نماینده ارومیه گفت: ما از حق و حقوق کارگران و کشاورزان دفاع می کنیم نه از آنها که 

با ویلاسازی اشرافیگری می کنند

کامران نماینده مجلس : 

رونق تولید و صادرات  باید محور 
اصلی مناطق آزاد  باشد

با رای موافق نمایندگان مجلس صورت گرفت؛

لایحه ایجاد مناطق جدید آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه 
اقتصادی در انتطار تایید شورای نگهبان 

 اقتصاد کیش - نمایندگان مجلس لایحه ایجاد 8 
منطقه آزاد تجــاری ـ صنعتی، اصلاح محدوده 2 منطقه 
آزاد تجــاری ـ صنعتی و ایجاد چند منطقه ویژه اقتصادی 

را جهت تامین نظر شورای نگهبان اصلاح کردند . 
اصــلاح لایحه یــک فوریتی ایجــاد 8 منطقه آزاد 
تجاری صنعتی ، اصــلاح محدوده 3 منطقه آزاد تجاری 
صنعتی و ایجاد مناطق ویژه اقتصادی اعاده شده از سوی 
شــورای نگهبان در دستورکار نمایندگان در جلسه علنی 

پارلمان قرار داشت. 
وکلای ملت پس از بررسی، لایحه مذکور را با 126 
رأی موافــق، 5۴ رأی مخالف و 7 رأی ممتنع از مجموع 
212 نماینده حاضر در جلسه علنی اصلاح شد. این لایحه 
به شرح ذیل اصلاح شد: لایحه ایجاد 8 منطقه آزاد تجاری 
صنعتــی، اصلاح محدوده 2 منطقه آزاد تجاری صنعتی و 

ایجاد 13 منطقه ویژه اقتصادی.
همچنین ماده واحده و تبصره های لایحه مذکور نیز 
بــا 138 رأی موافق ، 51 رأی مخالف و 10 رأی ممتنع از 
مجموع 218 نماینده حاضر در صحن علنی اصلاح شد. 
براساس این گزارش ماده واحده و تبصره های اصلاحی 

به شرح ذیل است : 
ماده واحده در راستای تحقق بند )11( سیاست های 
کلی اقتصاد مقاومتی مبنی بر توســعه حوزه عمل مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی کشور و به  منظور انتقال فناوری های 
پیشــرفته ، گســترش و تســهیل تولید ، صادرات کالا و 
خدمات و تأمین نیازهای ضروری و منابع مالی از خارج 
، به دولت اجازه داده می شود با رعایت مفاد قانون برنامه 
پنجســاله ششم توســعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی 

جمهوری اسلامی ایران مصوب 1۴/ 12/ 1395:
 1- دراســتان های گلســتان )اینچه بــرون(، ایلام 
)مهــران( ، اردبیــل )اردبیل( ، سیســتان و بلوچســتان 
)سیستان( ، کردستان )بانه مریوان( ، هرمزگان )جاسک(، 
بوشهر )بوشــهر( ، کرمانشاه )قصر شیرین( ، منطقه آزاد 
تجاری صنعتی مطابق نقشه های پیوست مصوب هیأت 

دولت ایجاد کند. 
2 -اراضی نیمه شــمالی جزیره هرمز به وســعت 
بیســت و یک کیلومتر مربع به هم پیوســته و راه اتصال 
دریای آن به جزیره قشم را مطابق نقشه پیوست ، پس از 
تأیید ستاد فرماندهی کل قوا به محدوده منطقه آزاد تجاری 
صنعتی قشــم ملحق و محدوده منطقه آزاد ماکو را مطابق 

نقشه های پیوست مصوب هیأت دولت اصلاح کند.
3- در استان های فارس )فسا و لار( ، یزد )ابرکوه و 
میبد( ، زنجان )زنجان( ، کهگیلویه و بویراحمد )گچساران(، 
آذربایجان غربی )سرو ارومیه( ، خراسان رضوی )خواف 
و قوچــان( ، لرســتان )خرم آباد( ، قزوین )تاکســتان( و 
اصفهان )شاهین شــهر( منطقه ویژه اقتصادی و در استان 
البرز )ساوجبلاغ( منطقه ویژه اقتصادی دارویی ایجاد کند. 
تبصره1 - مناطق آزاد تجاری صنعتی ایجادشده به موجب 

بنــد )1( این ماده واحده بــا رعایت تبصره های ذیل و بر 
اســاس قانون چگونگی اداره مناطق آزاد تجاری صنعتی 
جمهوری اسلامی ایران مصوب 7/ 6/ 1372 و اصلاحات 
بعــدی آن و مناطق ویژه اقتصادی فوق بر اســاس قانون 
تشــکیل و اداره مناطق ویژه اقتصادی جمهوری اسلامی 
ایــران مصــوب 5/ 9/ 138۴ و اصلاحات بعدی آن اداره 

می شوند.
تبصــره2 - اعمال امتیازات قانونی مربوط به ورود 
و خروج کالا در مناطق آزاد تجاری صنعتی موضوع این 
قانون به اســتثنای مواد ، کالاها ، تجهیزات و ماشین آلات 
مورد نیاز طرحهای ســرمایه گذاری و توسعه ای مناطق ، 
منوط به تأیید محصورشــدن محدوده مورد نظر توسط 
گمرک جمهوری اســلامی ایران و استقرار آن در مبادی 

ورودی و خروجی منطقه است.
سازمان منطقه می تواند بخشهایی از محدوده قانونی 
منطقه را به تدریج محصور و پس از تأیید و استقرار گمرک 
جمهوری اسلامی ایران نسبت به عملیاتی نمودن محدوده 
اقدام کند. ســازمان منطقه موظف است ظرف یک سال 
و نیــم پس از تشــکیل ، طرح جامــع منطقه را با رعایت 
اســناد و طرحهای ملی بالادستی تهیه و برای تصویب به 
شورای عالی مناطق آزاد تجاری صنعتی و ویژه اقتصادی 

ارائه کند.
شــورای عالی موظف اســت حداکثر ظرف مدت 
شــش ماه نسبت به تصویب طرح جامع اقدام و مراتب را 

جهت اجراء ابلاغ کند. 
واگذاری زمین تا زمان تصویب طرح جامع منطقه 
حداکثر تــا پانزده درصد )15%( مســاحت محدوده به 
فعالیت هــای اقتصادی بر اســاس کاربری های مبتنی  بر 
پهنه بندی هــای اولیه مورد تأیید کارگروهی که توســط 

شورای عالی مناطق آزاد تجاری صنعتی و ویژه اقتصادی 
تعیین می شــود صورت می پذیرد. پس از تصویب طرح 
جامع ، واگذاری ها در چهارچوب طرح مصوب توســط 

سازمان منطقه انجام می شود.
تبصره 3 -  واردات کالا از خارج کشــور به مناطق 
آزاد ایجادشده به موجب بند )1( این ماده واحده به منظور 
عرضه به مسافرین ممنوع و اعطای معافیت کالای همراه 
مســافر از مناطق مذکور به ســرزمین اصلی صرفاً شامل 
کالاهای تولیدشده در آن مناطق می باشد. تبصره ۴ - مجوز 
واردات خودروهای سواری خارجی در محدوده مناطق 
آزاد ایجادشــده به موجب بند)1( این ماده واحده صرفاً به 
اشخاصی اعطاء می شود که دارای مجوز فعالیت اقتصادی 

در محدوده منطقه باشند. 
تردد خودروهــای فوق صرفاً در محدوده مصوب 

پیوست این قانون امکان پذیر است.
تبصــره 5 - دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی مکلف اســت هر شش ماه یک بار گزارش 
عملکرد مناطــق آزاد تجاری صنعتی و ویژه اقتصادی را 
تهیه و به کمیســیون اقتصادی مجلس شــورای اسلامی 

ارائه کند. 
بر اســاس این گزارش؛ در ادامه نمایندگان مجلس 
فهرست مناطق ویژه اقتصادی موضوع بند ۴ ماده واحده 
و جــدول ذیل آن را با 1۴3 رأی موافق ، ۴3 رأی مخالف 
و 7 رأی ممتنــع از مجموع 216 نماینده حاضر در صحن 
علنی حذف کردند. همچنین در ادامه نمایندگان مجلس 
بــا 1۴2 رأی موافــق ، ۴۴ رأی مخالف و 8 رأی ممتنع از 
مجموع 217 نماینده حاضر در صحن علنی با نقشه های 
مناطق آزاد موضوع بندهای یک و دو ماده واحده به شرح 

پیوست موافقت کردند.

 اقتصاد کیش - ســخنگوی شورای 
سلامت کیش اعلام کرد: جزیره کیش بیست 
روز را بدون ثبت بیمار مبتلا به ویروس کرونا 

سپری کرده است.
محمد رضا رضانیا رئیس بهداشــت 
و مرکز توســعه سلامت جزیره کیش گفت 
بــا تلاش بی وقفه و اقدامات پیشــگیرانه و 
مناســب ســازمان منطقه آزاد کیش و مرکز 
توسعه ســلامت و کادر تلاشگر بیمارستان 
کیش طی 20 روز گذشــته در جزیره کیش 
هیچگونه مورد مبتلای به کرونا با اعلام مثبت 

نداشته ایم.
وی افزود: ایــن دلیلی بر پاک بودن و 

از بین رفتن ویروس کرونا در کیش نیست و حداقل دو دوره 1۴ روزه یعنی 28 روز زمان نیاز 
است که بدون شناسایی بیمار مبتلا به کرونا سپری شود تا بتوانیم یک منطقه را پاک اعلام کرد.

رضانیا گفت: هم اکنون ۴ مورد مشکوک در بیمارستان بستری هستند که پاسخ آزمایش 
دو نفر منفی بوده و منتظر دریافت آزمایش دو بیمار دیگر هستیم.

سخنگوی شورای سلامت کیش اعلام کرد:

جزیره کیش، ۲۰ روز
 بدون ثبت بیمار مبتلا به کرونا

 اقتصاد کیش - مدیر منطقه 10 عملیات انتقال گاز گفت: پروژه خط لوله انتقال گاز به 
جزیره کیش با نظارت و ارزیابی کارشناسان این منطقه در حال انجام است.

حمید خدری گفت: بدون تردید فعالیت ها در بخش های مختلف در ســال های گذشته 
سبب شد برنامه های این منطقه به نحو مطلوب محقق شود، به طوری که علاوه بر انتقال پایدار 
گاز، با انجام عملیات اتصال فازهای پالایشــگاهی به خطوط لوله سراســری، شبکه انتقال گاز 

کشور نیز توسعه و افزایش می یابد.
وی بــا بیــان اینکه خط لوله انتقــال گاز به جزیره کیش به طــول 9۴ کیلومتر در بخش 
خشکی توسط یک شرکت ایرانی در حال اجرا است، تصریح کرد: کارشناسان این منطقه برای 
شتاب بخشی در فرآیند راه اندازی و تحویل و تحول این مهم، به طور مستمر بر روند اجرای این 
عملیات نظارت دارند و همواره با بهره گیری از تجربه ها و دانش خود در تلاش هســتند، این 

طرح براساس برنامه زمان بندی پایان یابد.
به گفته مدیر منطقه 10 عملیات انتقال گاز، خط لوله یادشده از خط لوله هفتم سراسری 

منشعب می شود و با عبور از دریا، رابط انرژی صنایع و تأسیسات واقع در جزیره کیش است.

اجرای پروژه خط لوله انتقال گاز
 به کیش  هم چنان ادامه دارد

قبض های آب در هرمزگان برپایه 
میانگین سال گذشته صادر شد

  اقتصاد کیش -  صورت حساب های دوره اول سال 99 مشترکان آب استان هرمزگان 
به دلیل اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی به صورت علی الحساب و براساس مصرف دوره 

مشابه سال قبل محاسبه شد. 
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان در این باره گفت: تصور افزایش چند برابری آب بها 

و یا غیرواقعی بودن صورت حساب ها واقعیت ندارد.
امین قصمی اعلام کرد: صورت حســاب آب بها بدون مراجعه ماموران قرائت کنتور 
به شــکل علی الحســاب صادر شده و  پس از بهبود شرایط فعلی و فراهم شدن امکان قرائت 
حضوری، در صورت پرداخت و مغایرت با مصرف واقعی)که از طریق قرائت کنتور صورت 

می گیرد( قیض های صادر شده اصلاح خواهد شد.
وی افزود: مشترکان می توانند با ارسال شماره مصرفی کنتور به سامانه پیامکی 3000۴122 
با فرمت )شــماره مصرفی * شماره اشتراک 8 رقمی( نسبت به دریافت قبض قطعی خود بر 
اساس میزان مصرف اقدام کرده و صورت حساب قطعی از طریق پیامک به اطلاع آنان خواهد 

رسید. 
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان گفت: این شرکت همچنین تعامل و آمادگی لازم 
در دریافت اقساطی هزینه های انشعاب برای تمامی متقاضیان و قبض های آب بهای مشترکان 

غیرخانگی دارای مبالغ بالا را دارد.
پیش از این؛ به دلیل شــیوع ویروس کرونا وزیر نیرو وعده همکاری با مشــترکان برای 

پرداخت حق انشعاب و  قبوض آب و برق را داده بود.

 اقتصاد کیش -  راه اندازی میز منطقه آزاد قشــم در اتاق بازرگانی بندرعباس علاوه بر 
سرعت بخشی در امور بازرگانی باعث تشویق و دلگرمی تجار می شود. 

رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس ، راه اندازی میز منطقه آزاد 
قشم در اتاق بازرگانی شهرستان بندرعباس را در راستای سرعت بخشی در انجام امور و توسعه 

خدمات بازرگانی ضروری دانست.
محمدرضا صفا در نشســتی با مدیر عامل منطقه آزاد قشــم اظهار داشت: امروز بیش از 
هر زمان دیگری فعالان اقتصادی و مســوولان نقش تاثیرگــذار اتاق بازرگانی بندرعباس در 
حوزه اقتصاد را احساس می شود و قدرت مطالبه گری اتاق در راستای سرعت بخشی در امور 
بازرگانی کاملا مشــهود است.وی هم چنین خواستار اعمال تخفیفات ویژه در حوزه گمرک و 
واردات کالا شد و افزود: با ایجاد مشوق در چارچوب قوانین و مقررات انگیزه سرمایه گذاران و 
فعالان اقتصادی نیز تقویت می شود.رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس 
اضافه کرد: به کارگیری ابزارهای مهم برای رفع مشکلات واحدهای تولیدی، صادرکنندگان و 

تولیدکنندگان استان در اولویت کاری اتاق بازرگانی در سال جهش تولید است.
به گفته صفا، تجار، بازرگانان و همچنین فعالان اقتصادی که تمام دغدغه شان برون رفت 
از شرایط بد اقتصادی و زنده نگه داشتن تولید و به حرکت درآوردن چرخ اقتصاد است، همواره 

مورد حمایت اتاق بازرگانی بندرعباس هستند.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشــم نیز گفت: برقراری همکاری 
و تعامل منطقی بین ســازمان و اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس می تواند 
راهگشای برخی مسائل جاری استان باشد.حمیدرضا مومنی افزود: هر چه وحدت و نزدیکی 
بین اتاق بازرگانی بندرعباس به عنوان نماینده تجارهرمزگان و سازمان منطقه آزاد قشم ایجاد 
شود حاصل آن ارتقا و توسعه تجارت در استان خواهد بود.وی در ادامه به پیشنهاد خود به اتاق 
بازرگانی کشور مبنی بر ایجاد دفاتر همه اتاق های بازرگانی مراکز استان ها و شهرستان های کشور 
در قشم اشاره کرد و اظهارداشت: از هر پیشنهادی مبنی بر توسعه صنعت، معدن و تجارت در 
قشم استقبال می شود.رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم هرمزگان را یک 
استان درآمدزا برای کشور دانست و ضرورت همکاری و هم افزایی همه نهادهای مستقر در این 

استان برای استفاده حداکثری از موقعیت ویژه آن برای توسعه منطقه را یادآور شد.

میز منطقه آزاد قشم در اتاق بازرگانی 
بندرعباس راه اندازی می شود


